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Sitno, 30 grudnia 2014 roku 
 
 

 

ST. 0002.VII.3.2014 
 

Protokół Nr III/2014 

R a d y  G m i n y 
w Sitnie 

z dnia 30 grudnia 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sitno na lata 2014-2021, 

5. Omówienie projektu budżetu na 2015 rok i dyskusja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie prognozy finansowej. 

7. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2015 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 

2015 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

10. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

11. Sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 

Radni obecni: 
1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Polski Robert 

10. Ryszczuk  Jan 

11. Sokołowski Dariusz 

12. Szawarski Ryszard 

13. Tokarz Kazimierz 

14. Torba Janusz 

15. Wydmański Władysław 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 

 

         Otwarcia obrad III Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Klikicki. 

Przewodniczący powitał Radnych, sołtysów, a także gości zaproszonych: Wójta 

Gminy Pana Mariana Bernata, Z-cę Wójta Pana Kajetana Protasa oraz Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, jak również Panią Ninę Drozdowską. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
30

. 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 15 Radnych co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, 

czy są do niego uwagi. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w związku z zaplanowanymi od 18 stycznia 2015 r. 

zebraniami sołeckimi, na których będą wybierani sołtysi i rady sołeckie  ma prośbę, 

aby w porządku obrad umieścić jeszcze uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów 

sołtysów i członków Rad Sołeckich na terenie Gminy Sitno. 

Dalej Pan Wójt poinformował, że zebrania będą organizowane w niedzielę od 

godz. 14
00

. 

Z-ca Wójta Pan Kajetan Protas poprosił, aby nie łączyć zebrań sołeckich 

z zebraniami strażackimi. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad, dodając projekt uchwały 

zaproponowany przez Pana Wójta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Następnie Przewodniczący oddał głos Pani Ninie Drozdowskiej. 

Pani Drozdowska na wstępnie powitała nowo wybraną Radę Gminy, oraz 

sołtysów, a następnie poinformowała o organizowanym koncercie kolęd przez 

Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych w Sitnie, który odbędzie się 11 stycznia 2015 

r, o godz.14
00

.  

Dalej Pani Drozdowska wymieniła wykonawców, którzy zaprezentują się na 

koncercie i jeszcze raz zaprosiła wszystkich na koncert. 

Na koniec Pani Nina Drozdowska, złożyła wszystkim życzenia świąteczne.  

Pan Przewodniczący podziękował Pani Drozdowskiej za zaproszenie na 

koncert i życzenia.  
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Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Teresa Chmiel, Leszek Kozak i Janusz Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr III/10/2014 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 grudnia 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

Uchwałę omówiła Pani Skarbnik. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

2) Uchwała Nr III/11/2014 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 grudnia 2014 r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

 

Omówienie projektu budżetu na 2015 rok i dyskusja. 

 

Przewodniczący powiedział, że w dniu 18 grudnia br. na posiedzeniu wszystkich 

komisji stałych omawiany był projekt budżetu na rok 2015, a protokół z tego 

posiedzenia został przekazany do wglądu Państwa Radnych na początku sesji.  
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Następnie Przewodniczący zapytał Radnych, czy są jeszcze jakieś propozycję 

zmian do projektu budżetu na rok 2015. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w budżecie na rok 2015 niewiele można będzie 

zrealizować, ponieważ w większości zawiera on zobowiązania przedsięwzięć z roku 

2014, o czym była mowa na posiedzeniu komisji stałych.  

Dalej Pan Wójt powiedział,: „(…) że jeśli chodzi o fundusz sołecki to, będzie 

realizowany w całości tak, jak był zaplanowany,  natomiast na wiele rzeczy nas nie 

stać, musimy zakończyć podstawowe inwestycje (Muzeum Pożarnictwa 

w Cześnikach, stacja tankowania ON w Sitnie dla busów i autobusów gminnych) 

oraz sfinansować cześć wykonanych dróg i chodników zrealizowanych w 2014 roku. 

Na chwilę obecną nie wiemy, jakie działania będą dofinansowywane w nowym 

okresie  programowania 2015-2020 z UE.  

Następnie Pan Wójt powiedział, że w styczniu czeka nas JDU (jednorazowy 

dodatek uzupełniający dla nauczycieli) w kwocie około 200tys. zł, a dopiero wtedy 

będziemy się zastanawiać, co możemy dalej robić. Ponadto trzeba rozliczyć w 2015 

roku 571 instalacji solarnych w budynkach mieszkalnych, a także utworzyć punkt 

zbiórki odpadów komunalnych.  

Dalej Pan Wójt wyjaśnił, że musimy mieć stawkę za odbiór śmieci w kwocie nie 

mniejszej niż 8 zł., gdyż w innym wypadku nie dostaniemy żadnego dofinasowania, 

z tego tytułu, ponieważ Ministerstwo uważa, iż zaniżamy stawki. 

Podsumowując wypowiedź, Pan Wójt stwierdził, że ten budżet jest bardzo 

skromny, a środki zredukowane są do maximum.  Centrum Kultury z Biblioteką 

praktycznie nie ma zabezpieczonych pieniędzy na imprezy kulturalne. W miesiącu 

styczniu będziemy dyskutować na temat racjonalizacji naszych wydatków i 

dochodów. 

Na koniec wypowiedzi Pan Wójt powiedział, że sołtysi otrzymają „Wieści 

Gminne” dla mieszkańców gminy, w których będzie zaprezentowana nowa Rada, 

a także będą podane terminy spotkań sołeckich oraz ważne numery telefonów. 

W związku z tym faktem Wójt poprosił sołtysów o rozdanie kwartalników 

mieszkańcom w swoich sołectwach.  

Z-ca Wójta Pan Kajetan Protas poprosił Radnych o zabezpieczenie środków 

w budżecie na zorganizowanie pochówków szczątków odnalezionych podczas prac 

ziemnych w Sitnie, które obecnie znajdują się w Prokuraturze w Zamościu, a także  

na przygotowane i opracowanie dokonań Gminy Sitno z racji obchodów 25-lecia 

nowego ustroju samorządu. 

Dalej Z-ca Wójta stwierdził, że dochody własne gminny stanowią zaledwie 15% 

budżetu gminy. 

Pan Przewodniczący przedstawił Radnym pismo otrzymane od sołectwa 

Stabrów w sprawie umieszczenia tablicy miejscowości Stabrów wraz z numerami 

domów przy drodze na Hrubieszów. Jadąc od Karpia w stronę Jarosławca po prawej 

stronie jest miejscowość Stabrów, natomiast po lewej Jarosławiec – w związku z tym 

faktem są trudności z odnalezieniem odpowiedniego adresu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że chcemy zrobić tablice ,wzorem tych tabliczek, jakie są na 

osiedlu w Jarosławcu. W dniu dzisiejszym był Pan, który ma nam to wycenić 
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i będziemy szukać na to środków. 

Następnie Przewodniczący przedstawił kolejne pisma ze Stabrowa dot.:  

- dokończenia budowy drogi asfaltowej  Stabrów – „Góra Kol.” od p. Praczuka 

w kierunku Kol. Podleśna do p. Sołoducha, 

- dalszej rozbudowy drogi asfaltowej Stabrów – „Reforma” w kierunku p. 

Kukiełki, 

- wykonanie asfaltu na Kol. Stabrów „Ogierówka” począwszy od Pana H. 

Maksymowicza, 

- utwardzenia nawierzchni drogi w Stabrów Reforma. 

Pan Wójt powiedział, że na chwilę obecną nie mamy na to środków, być może 

w nowym okresie programowania 2014-2020 w ramach PROW, będzie program dot. 

dróg, z którego będziemy mogli skorzystać, przy dofinasowaniu: 50/50, bądź też 

75/25- tego jeszcze niewiadomo.  

Ponadto Przewodniczący odczytał pismo od Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Stabrowie  z prośbą o przyznanie środków na modernizację i renowację sprzętu 

będącego na wyposażeniu jednostki. 

Pan Wójt powiedział,: „(…) że albo mamy projekt i robimy porządną świetlicę 

KGW w Stabrowie, albo garaż. Będziemy musieli, coś wybrać z tego wszystkiego. 

Jednak najprędzej będzie garaż, ponieważ nie wiadomo, czy nas będzie stać na 

świetlicę”. 

Kolejno Przewodniczący odczytał pismo z sołectwa wsi Cześniki dot. 

zabezpieczenia środków w budżecie gminy na rok 2015 na: 

- kontynuację budowy drogi gminnej od posesji Belina w kierunku Pani Kijek, 

- kontynuację budowy chodników: od p. Trusiuk do p. Pałki i od cmentarza 

w kierunku Karpia, 

- poprawę przejezdności drogi gminnej na odcinku Pietrajczuk-Kijowski, 

- naprawę chodnika na całym odcinku od posesji p. Manaj w kierunku kościoła. 

Pan Wójt wyjaśnił, że była mowa o tych sprawach na spotkaniu 18 grudnia br. 

i jeżeli będą środki to inwestycja będzie realizowana. Kolejną ważną sprawą jaka 

była ujęta funduszu sołeckim jest wykonanie oświetlenia chodnika od kościoła w 

kierunku szkoły.  

Kontynuując, Wójt powiedział, że w wyniku rozeznania jesteśmy na 

stanowisku, wykonania lamp solarnych hybrydowych, przy których nie ma 

konieczności budowy sieci niskiego napięcia (ziemnej kablowej), na którą nie mamy 

terenu. Dodatkowe korzyści  zamontowania, takich latarni to brak opłaty za prąd oraz 

fakt, iż budowa może być realizowana na zgłoszenie. Najprawdopodobniej będzie 

możliwość otrzymania pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

z możliwością umorzenia jej w 40%. Energia odnawialna jest rzeczą nową o całkiem 

innym kierunku.  

Dalej Pan Wójt powiedział, że brakujące oświetlenie na osiedlu w Jarosławcu 

będzie realizowane na starych zasadach, jednak raczej w roku 2015 nie będzie na to 

pieniędzy. 

Pan Przewodniczący odczytał wniosek z miejscowości Kornelówka dot. 

zaakceptowania i wykonania projektu na budowę świetlicy, ponieważ obecna ma 
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ponad 100 lat, jest drewniana i nie nadaje się już do użytku, a remont jej jest już nie 

opłacalny.   

Pan Wójt powiedział,: „(…) że pod pojęciem świetlica kryje się strażnica, 

będąca zadaniem własnym gminy, na którą raczej nie będzie możliwości otrzymania 

środków zewnętrznych. Gdyby pojawiła się możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych to będziemy to analizować, jednak w ostatnim czasie w Kornelówce 

zostało i tak trochę zrobione, są jednak miejscowości  takie jak Wólka Horyszowska 

gdzie mieszkańcy nie mają się gdzie spotkać – spotkania odbywają się w domu 

u Pani Sołtys”. 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo z Nadleśnictwa Krasnystaw 

informujące, iż w roku 2015 w budżecie tej jednostki nie zaplanowano środków na 

wsparcie finansowe modernizacji drogi Kornelówka- Kolonia Kornelówka. 

Pan Wójt wyjaśnił, że prosiliśmy o dofinasowanie z Nadleśnictwa w kwocie 

około 50tys. zł, zważywszy na fakt wybudowania punktu widokowego 

w Kornelówce, który stwarza bezpieczeństwo – prewencja w zakresie 

Skierbieszowskiego Parku Krajobrazowego(pismo takie zostało wysłane do Lublina). 

Jednak w związku  ustawą mówiącą, że wszystkie dochody z Lasów Państwowych 

przeznaczone, są na małe „schetynówki”, zgłaszanych środków nie dostaniemy. 

Kolejne pismo odczytane przez Pana Przewodniczącego było od Rady Sołeckiej 

wsi Czołki i dotyczyło dofinasowania prac związanych z drogami, chodnikami, 

a także instalacją oświetlenia ulicznego. 

Pan Wójt stwierdził, że trzeba byłoby w budżecie przewidzieć nakłady 

inwestycyjne gminy na dwa lata, aby  wykonać zadania, o które prosi Rada Sołecka 

w Czołkach.  

Następnie Pan Wójt powiedział, że w tej chwili dla nas najistotniejsze jest, aby 

zapewnić dzieciom chodzenie do szkoły, przedszkola, młodzieży zapewnić dojazd do 

szkół średnich, a także  funkcjonować, tak aby była dostawa wody, odbiór ścieków 

i śmieci – te rzeczy są do zrobienia i na to musimy szukać możliwości i środków. 

Wszystkie kopie pism w/w stanowią załącznik do materiałów z sesji. 

 

Z-ca Wójta wyjaśnił, że trzeba patrzeć na całą gminę, bo w miarę możliwości 

w każdej miejscowości jakieś zadanie było realizowane przez poprzednie lata, 

ponadto podsumował osiągnięcia gminy w przeciągu ostatniego okresu. 

Pan Przewodniczący podziękował Z-cy Wójta za wyczerpujące wyjaśnienie 

i oddał głos Panu Gąsiorowi. 

Pan Gąsior zapytał Pana Wójta o możliwość zamontowania przynajmniej dwóch 

lamp solarnych w miejscowości Rozdoły Podźródła koło przystanku ( koło Pana 

Derdziuka), a druga koło Pana Łagowskiego w celu bezpieczeństwa. 

Pan Wójt odpowiedział, że w kluczowych miejscach, takich jak krzyżówki 

z drogami, czy przy szkołach itp. taka lampa solarna hybrydowa będzie świecić całą 

noc. W związku z tym na to musimy poszukać środków i jak będą dofinansowania, to 

trzeba będzie wykonać projekt dla całej gminy w kluczowych miejscach. 

Pan Polski powiedział,: „(…) że wszyscy widzimy, ile w naszej gminie jest do 

zrobienia i ile jest kierunków działania, te potrzeby są ogromne, tych finansów jest 
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coraz mniej. W związku z tym, że pełnię określoną funkcję w Radzie zajmę się tą 

oświatą i chciałbym kilka zdań o niej powiedzieć. Wcześniej na komisji 

zastanawialiśmy się jako Radni o kierunek naszych działań, potrzeb jest bardzo dużo. 

W wielu gminach stowarzyszenia są finansowane ze zwykłej subwencji 

przekazywanej przez gminy, dotacji od sponsorów, płacą rodzice, a u nas w planie 

budżetowym na rok 2015 jest bardzo dużo finansów, które są przewidziane dla 

stowarzyszenia – od dotacji celowych poprzez inne remonty budynków i inne rzeczy, 

które zastanawiają bardzo poważnie. Myślę, że trzeba byłoby się zastanowić nad 

pieniędzmi, które idą na stowarzyszenia. Ja nie mówię, że nie ma potrzeb remontów 

i innych rzeczy, niemniej jednak stowarzyszenie ma w zasadzie utrzymać się samo, 

a nie z takim dużym poparciem finansów publicznych.  W planie budżetowym na 

2015 rok dostaliśmy różnego rodzaju kwoty- 1,5 mln zł na remonty szkół 

stowarzyszeniowych. Te pieniądze były wydane w latach poprzednich. Moje pytanie; 

dlaczego poprzednia Rada nie zgodziła się wydanie tych pieniędzy, dlaczego to jest 

zrzucane na rok następny. Może Wójt mógł podjąć taką decyzję niemniej, jednak my 

musimy to teraz zaakceptować, ponieważ remonty w tych szkołach zostały już 

wykonane”. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest zdumiony tą wypowiedzią, ponieważ jest to 

podobna sytuacja, jaka miała miejsce w Sitnie dwa lata temu. Są to rzeczy nie zgodne 

z prawdą, dlatego że 300tys.zł poszło na nowoczesną kotłownię w szkole w Sitnie, 

która nie jest szkołą stowarzyszeniową. 

Pani Skarbnik dodała, że jest to kwota na prowadzenie czterech szkół. 

Kontynuując, Pan Wójt powiedział,: „(…) że trzeba się będzie zastanowić, jak 

to zrobić, żeby subwencja na ucznia wystarczała we wszystkich szkołach na 

prowadzenie, a dopiero wtedy będziemy mogli mówić o lampach solarnych, 

o remizach i innych rzeczach. Na chwilę obecną mamy dokładać do szkół 3,5 mln zł. 

To jest nieporozumienie. Zwołamy konkretne osoby z Kuratorium, Związki 

Zawodowe Nauczycieli, Solidarność, pewnego Pana Radcę który kieruje niektórymi 

osobami i wyjaśnimy. Gdyby tak było jak było powiedziane przed chwilą, ani mnie, 

ani Z-cy Wójta już by tu nie było. Gdyby tak było. Był konkretny donos do 

Prokuratury, że myśmy zmalwersowali 3,6mln zł, w związku z tym były kontrole z 

NIK-u, z Prokuratury, jednak nic nie znaleźli, ponieważ taka sytuacja nie miała 

miejsca. Część osób jest w błędzie i nie mówmy o takich rzeczach”.  

Pan Polski odpowiedział, że on tu nikogo nie oskarża, ani nie mówi o żadnych 

przestępstwach tylko przeanalizował plan, który dostał, a wydatki inwestycyjne to nie 

jest prowadzenie szkół. W planie jest zapisane, że  dotacja celowana na prowadzenie 

szkół w Kornelówce, Cześnikach , Kolonii Sitno i Horyszowie Polskim wyniesie 

1,5 mln zł. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to też wydatki bieżące. 

Pan Wójt stwierdził, że tutaj jest 1,5mln zł na cztery szkoły, kiedy w Sitnie na 

jedną szkołę trzeba 900 tys. zł na wydatki bieżące, ponadto Wójt wyjaśnił, co to jest 

wydatek inwestycyjny. 

Dalej Pan Wójt powiedział, iż zastanawia się czy nie powinniśmy podjąć decyzji 

bardzo daleko idącej, żeby zrobić wszystkie szkoły stowarzyszeniowe, tak aby nie 
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było poróżnień między nauczycielami.  

Pan Skóra sołtys Cześniki-Kolonia Górna powiedział, że trzeba poprawić przy 

szkole w Cześnikach drogę powiatową, która nie jest zadaniem gminy tylko powiatu.   

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi odnośnie uchwały 

budżetowej na rok 2015. 

Pan Z-ca Wójta zaapelował o rozsądek i mądrość w podejmowaniu działań.  

    

 

 Ad. 6 

 

Podjęcie uchwały w sprawie prognozy finansowej. 

 

Pani Teresa Chmiel odczytała projekt Uchwały Nr III/12/2014 Rady Gminy 

w Sitnie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej celem 

jej podjęcia. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania dotyczące odczytanej 

uchwały. 

Pan Wydmański zapytał, czy w uchwale jest ujęty projekt budowy dróg na 

osiedlu. 

Pani Skarbnik odpowiedziała,  że zostało to zaplanowane. 

Następnie Pan Wydmański zapytał, czy uda nam się wykonać chodnik łączący 

gminę Zamość z Gmina Sitno przy drodze krajowej nr 74. 

Pan Wójt powiedział, że pisma poszły i czekamy teraz na odpowiedź. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 7 

 

Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2015 r. 
 

Pani Teresa Chmiel odczytała projekt Nr III/13/2014 Rady Gminy w Sitnie 

z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2015 r. celem jej 

podjęcia. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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 Ad. 8 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii 

na 2015 rok. 

 

Zanim Pani Chmiel odczytała uchwałę Przewodniczący poinformował Radnych 

o pomyłce w numeracji  uchwały i poprosił Radnych o poprawienie numeracji 

z numeru II/14/2014 na numer III/14/2014.    

 

Pani Teresa Chmiel odczytała projekt uchwały Nr III/14/2014 Rady Gminy w 

Sitnie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2015 rok. celem jej podjęcia. 

 

Ponieważ pytań nie było Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem 

Uchwały. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę  w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 

przeciw 0 i 1 głosie wstrzymującym się.  

 

Następnie Pani Teresa Chmiel odczytała projekt uchwały Nr III/15/2014 Rady 

Gminy w Sitnie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów 

i członków Rad Sołeckich na terenie Gminy Sitno celem jej podjęcia. 

 

Pan Wójt powiedział, że odnośnie tej uchwały jest przedstawiony plan spotkań 

w „Wieściach Gminnych”, a w związku z tym jest prośba, aby dotrzeć do każdego 

mieszkańca i przekazać każdej rodzinie jedno wydanie tego czasopisma. Natomiast w 

kolejnym numerze najprawdopodobniej będą już przedstawieni nowo wybrani 

sołtysi. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 9 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno mgr Marian Tadeusz Bernat. 

Porusza zagadnienia: 
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1. Spraw gospodarczych (wykonano dwie wiaty przystankowe w Jarosławcu, reszta 

prac miała na celu utrzymanie  porządku na przystankach. 

Ponadto wszystkie działania były skoncentrowane na pracy nad budżetem na rok 

2015. 

 

Ad. 10 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

 

Pan Wydmański zapytał, jak został rozliczony fundusz sołecki Jarosławca 

Dolnego, który był w 2014 roku. 

Pan Wójt odpowiedział, że z funduszu sołeckiego 2014 oprócz wiat 

przystankowych została zakupiona brama oraz furtka do placu zabaw i to zostało 

zakończone i rozliczone, ponadto zakupiono kosze na śmieci – Pan Andrzej Kitka ma 

dostarczyć fakturę. 

Pan Wydmański powiedział, że fundusz sołecki był na kwotę 14tys. zł. 

Pan Wójt wyjaśnił, że nie wszystko zostało zrealizowane w związku ze zmianą 

sołtysa, są jednak jeszcze kupione rury na bramki.  

 

 

Ad. 11 

 

Sprawy różne 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że przedstawił wcześniej kilka pism – 

w punkcie dyskusji nad budżetem na rok 2015. 

Pan Wójt nawiązując do pism, zapytał Radnych, jaką formę widzą: czy mamy 

odpisywać osobom, które się podpisały pod pismem, ponieważ dotychczas była 

przyjęta  forma, że spotkanie sesyjne w takim gronie załatwiało sprawę. 

Pan Biłant zaproponował, aby odpisać na takie pismo, dlatego że są to wnioski 

złożone nie przez sołtysa tylko przez mieszkańców, wiec taka forma ułatwi 

przekazanie informacji mieszkańcom, którzy się podpisali pod takim pismem.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że musimy się zastanowić jak będzie to 

wyglądało z natury formalnej, ponieważ jeśli pismo zostało skierowane do Rady, to 

Rada powinna odpowiedzieć. W związku z tym trzeba się zastanowić czy nie 

przyjmiemy takiej procedury, że przygotowaną wcześniej odpowiedź na piśmie 

zatwierdzi Rada.  

Pan Wójt powiedział, że według niego będzie tak jak wszędzie, zostanie  podjęta 

uchwała upoważniająca Wójta do udzielenia odpowiedzi, jednak treść powinna być 

uzgodniona z Radnymi. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że trzeba jeszcze ustalić kwestię techniczną, 

ponieważ pisma wpłynęły do Rady i do Wójta, a w związku z tym powstaje pytanie 

kto ma na nie odpowiedzieć.  
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Kolejno Pan Wójt poinformował, że chcemy ustalić stawkę za 1m
2
 na 1rok 

czasu z pozostawieniem porządku za składowanie słomy na byłym placu buraczanym 

w Karpiu, a w związku z tym prośba do Komisji Rolnictwa nad przemyśleniem tej 

sprawy.  

Pan Skrętuła stwierdził, że osoba, która składa marchew na placu w Jarosławcu 

powinna wykosić ten plac. 

Pan Kozak powiedział, żeby Nadleśnictwo wyciągało drzewo na Kolonii 

Kornelówka wtedy jak jest sucho, a nie mokro, ponieważ  dużą ilość ziemi nawożą 

na drogę.  

 

 

 Ad. 12 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr II/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. 

 

Pan Wójt poprosił o przegłosowanie również protokołu z 18 grudnia 2014 roku 

z posiedzenia Komisji Stałych dot. projektu budżetu na rok 2015. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych, że ten protokół był 

także wyłożony do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad, a następnie  zapytał, czy 

Państwo Radni zapoznali się z tym Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli w/w Protokół w głosowaniu jawnym 

przy 13 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Na koniec Pan Wójt podziękował, Radnym za przyjęcie budżetu na rok 2015 

oraz za wsparcie przez sołtysów i złożył wszystkim zebranym życzenia sylwestrowe , 

a następnie zaprosił wszystkich zebranych gości na skromny poczęstunek 

ufundowany przez Pana Przewodniczącego Rady Gminy po zakończeniu sesji. 

Pani Janina Zawada również podziękowała, w imieniu wszystkich sołtysów 

Radnym oraz Wójtowi i Z-cy Wójta za wszelkie prace zrealizowane w sołectwach. 

Z-ca Wójta dołączył się do życzeń i również podziękował wszystkim za 

współpracę. 

 Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i także złożył 

wszystkim życzenia na nadchodzący Nowy Rok.   
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Ad. 13 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

      Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: Piotr Harczuk 


